
   

XIAMEN B&G -- SAFE CARRY + LOW COST+ = BEST DELIVERY 

公司简介 COMPANY PROFILE 

B&G 是一家拥有互联网金融，国际贸易，国际物流，国际船舶代理为一体的供应链管理公司，

秉承“弘德修业，止于至善”的企业精神，锐意进取，持续发展，现有员工百余名。 

B&G is an enterprise integrate international logistic, trading, logistics financing 

and shipping agency into one supply chain company. 

Company Structure: 

 

 

 

B&G 企业旗下--厦门锐航物流有限公司 

XIAMEN B&D LOGISTICS CO.,LTD 

 基本情况：2007 年成立,一级货代企业及无船承运人资质(NVCOO)，注册资金 1000 万元 

 业务范围：进出口货物海运、空运、陆运的国际运输代理业务 

 服务内容：集装箱、拼箱散杂货物的订舱、配载、仓储、报关、报检、商检、保险 

 优势航线：欧美，日韩，中东，东南亚及非洲等地区 

 特色：拥有自营堆场，可提供全方位的物流供应链服务 

 

 



 

History & Qualification: 

Found in 2007                       Location: Xiamen, China 

NVOCC License: MOC-NV 06213         Registered Capital:RMB 10,000,000 

International Shipping Agency License: obtained on March. 2015 

JC TRANS MEMBER:JOINED FM 2021 

Turnover 2015:23982 T -2016:28629 T -2017: 27871T - 2018: 24929T 

       
 

SERVICE SCOPE: 

Sea Freight: FCL/LCL/Door to Door service for both of outbound & inbound shipments. 

Air Freight: co-operate with major airlines for Euro/U.S.A./S.E.A. 

Customs broker: Export customs declaration & Import customs clearance 

Warehousing & Container Yard: 1,000 square meter warehouse & 20,000 square meter 

container yard for container loading & unloading;Cargo consolidation; Packing & 

Labeling; Sorting; Palletizing; Storage. 

Annual stuffing volume: around 17,000 containers 

Trading agency: provide exporting & importing license for customer who does not 

have export & import qualification. 

 

 



 

 

Core-competition: 

With comprehensive logistics functions and facilities, B&D Logistic is capable to 

deliver class A service to our customers and overseas partners via our professional 

team. 

 Competitive price for FCL to Europe & Mediterranean/ South East Asia/ Korea & 

Japan/ GULF area/ India Sub-continent 

 Space & Equipment guarantee via our core carriers 

 Trading agency act as your Eyes and Ears in China an offer P/O management. 

 Customs clearance for Export & Import business 

 Professional team for stone product 

 Door to Door service 

 

 

 

 

 

B&G 企业旗下--厦门承庚供应链有限公司 

XIAMEN B&G SUPPLY CHAIN CO.,LTD.  

 基本情况：2007 年成立,一级货代企业及无船承运人资质(NVCOO)，注册资金 1000 万元 

 业务范围：进出口货物海运、空运、陆运的国际运输代理业务 



 服务内容：提供贸易代理服务、仓储服务、清关产地证等特色服务 

 特色项目：苏里南石材 、信达路灯等大项目都有涉及 

 

Trading agent 

We can help the factory or person who dose not have the import or export 

license to do the business. 

Warehousing & Container yard 

Over 1,000 square meter warehouse & 20,000 square meter container 

yard for container loading/unloading/packing/lashing/ Securing/storage .  

Custom clearance(in+out) 

Deep understanding of the regulations and policies of the local government.  

Certificate of orgin (C/O) application, cargo insurance  

Special project :The Stone inboud shipment fm Suriname/The Lamp project of XINDA 

Company 

 

 



 

 

 

 

B&G 企业旗下--福建集铁运通供应链有限公司 

Fujian A E Container Railway Transport Supply Chain Limited(A.E.C.R) 

 基本情况：2020 年成立,注册资金 500 万元 

 业务范围：进出口货物海铁/铁海等的国际运输代理业务 

 优势航线：中亚/中俄/中欧等 

 特色：拥有自营集装箱/自营班列，可提供全方位的一条龙供应链服务 

History & Qualification: 

Found in 2020    Location: Xiamen, China   Registered Capital:RMB 5，000,000 

 International and domestic railway transportation 

branch offices in Shenzhen / Wu yi shan/ Yi wu between the year 2021 and 2022 

 Multiple modal transport service  

we can cover Railway from China to Central Asia /Russia/Europe. 

 Owned the self railway container and railway train, and can provide full 

range of supply chain for the railway transport. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 



B&G 企业旗下—厦门巴特曼海事服务有限公司 

XIAMEN BETTERMAN MARINE SERVICES LTD. 

 业务范围：散货/船舶租赁服务  

 服务内容：我们专助于船舶设备、备件、技术储备、船舶检验和船员管理，能够帮助船

东找到最适合的船，向货主推荐最经济的航线，让优秀的船员得到最满意的奖励。 

 

Break-bulk and Chartering service 

We focus on ship’s equipment ,spare-parts,technical stores, 

ship inspection and crew manage 

Help shipowners find the most favorite ship, recommend the most econo

mical route to shippers, and let excellent crew members get the most

satisfactory rewards. 

 

 



 

Core-partners: 

 

 

 

 

 

 



案例展示/ Case Demonstration: 

内贸运输 / Inland Transportation from Henan to Xiamen   

  

 

中俄铁路 / 

Railway transportation from China to Russia /The five countries in Central Asia 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



挖掘机捆扎/ Excavator Lashing on 40’Flat Rack 

 

 

异形石材装柜/ Special Shape Stone loading for Flat Rack 

 

 

 

 

 

 

 



金属硅装柜/Silicon Metal Block stuffing 

 

仰光 DDP 温德姆酒店工程 Yangon Wyndlham Hotel project under DDP service 

 

  

 

俄罗斯红场地砖项目/ Moscow Red Square ground tile project 

 

 



 

 

提供给养、物料和 GMDSS 应急备件 Provided provision, materials and emergency

 

 

联系方式以及地址： 

 
公司地址：福建厦门自贸区（保税区）屿南三路 18 号金远东大厦 403    

ADD:ROOM 403,UNIT B,4F,NO.18 YU NAN SAN ROAD, 

(FREE TRADE ZONE)XIAMEN AREA OF CHINA(FUJIAN)PILOT FREE TRADE ZONE    

联系电话 0592-5629902/5680053  业务咨询 0592-5680192 /5685006  

公司网站：www.xmbnd.com 


